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 توجـــه ویژه رئیس جمهور شـــهید به دغدغه های 
قهرمانان و چهره های شـــناخته شـــده ورزشی در 
طول مدت فعالیت وی به عنـــوان رئیس جمهور 
دولت مردمی، ســـبب شـــد ورزشـــی ها خاطرات 
شـــیرین و به یادماندنی را از آیت الله سیدابراهیم 
رئیســـی در ذهن خـــود ثبت کنند. جـــدا از این، 
رؤســـای فدراســـیون های ورزشـــی نیـــز هرگـــز 
فرامـــوش نمی کنند چگونـــه و به چه شـــکلی در 
مـــدت 1000 روز خدمـــت دولـــت مردمـــی چگونه 
مـــورد توجـــه ویـــژه شـــخص رئیس جمهـــور قرار 
گرفتـــه بودند تا دغدغه های آنهـــا با پیگیری های 

آقـــای رئیس جمهور مرتفع شـــود.
علیرضـــا دبیر یکـــی از رؤســـای فدراســـیون های 
ورزشـــی بود که در دوره فعالیت آیت الله رئیســـی 
ارتبـــاط تنگاتنگی با بدنه دولت داشـــت تا بتواند 
مشـــکلات و چالش هـــای موجـــود در ایـــن حوزه 
را بـــه اطـــلاع رئیس جمهور برســـاند؛ بـــه همین 
واســـطه به ســـراغ او رفتیم تا بـــا وی در خصوص 
نقش حمایتی آیت الله رئیســـی در حـــوزه ورزش 
گفت و گـــو کنیم. حاصـــل این ســـؤال و جواب را 

در ادامه بـــا هم مـــرور می کنیم.
 

  درباره خدماتی که در دوره ریاست جمهوری 
شهید رئیسی در حوزه ورزش رخ داد، کمی 

صحبت کنیم.
در دوره آیـــت الله رئیســـی کارهـــای مهمـــی انجام 
شـــد. چـــه در ورزش و چه در کل کشـــور که واقعاً 
مهم بود. همیشـــه نســـبت بـــه این نکتـــه تأکید 
داشـــتم که برخـــی از مدیـــران زیرمجموعـــه کار 
نمی کردنـــد. اگر ایـــن طیف نبودنـــد الان کارهای 
بزرگی که شـــهید رئیســـی انجـــام دادنـــد خیلی 
بیشـــتر به چشـــم می آمد. یکـــی از کارهای بزرگی 
که انجام شـــد در اختصـــاص پـــاداش قهرمانان 

. د بو
  در کمتر از یک سال گذشته دو بار پاداش  

قهرمانان پرداخت شد.
اینکـــه در ایـــن مـــدت خیلـــی بـــه ایـــن موضوع 
توجه شـــد؛ بـــه کنـــار. کار مهم تر دیگـــری انجام 
شـــد که بایـــد بـــه آن توجـــه کـــرد. برای شـــهید 
رئیســـی معیشـــت و زندگی قهرمانـــان واقعاً مهم 
بـــود. کار بزرگـــی کـــه در دوره شـــهید رئیســـی و 
بـــا دســـتور مهم ایشـــان انجـــام شـــد، تخصیص 
اعتبـــاری مناســـب بـــرای وزارت ورزش بـــود کـــه 
برای معیشـــت و رفاه ورزشـــکاران بایستی هزینه 
شـــود؛ اتفاقـــی که تـــا قبـــل از این محقق نشـــده 
بـــود و دلخوری هـــای زیـــادی را بـــه وجـــود آورده 
بـــود. جهـــش بودجـــه ورزش و توجه به مســـأله 
قهرمانـــان و افتخارآفرینان ورزش ایران در دولت 

شـــهید رئیســـی اتفاقی تاریخـــی بود.
  ناراحتی ورزشکاران به خاطر این بود که رقم 

پرداختی کمتر از چیزی بود که در آیین نامه 
آمده بود؟

دقیقـــاً. در آیین نامـــه عنوان شـــده بـــود که مثلاً 
قهرمـــان جهـــان یـــا المپیـــک 100 ســـکه دریافت 
می کنـــد امـــا هنگام پرداخـــت جوایز، ســـکه را به 
مبلغ 5 میلیون حســـاب می کردنـــد. در حالی که 
قیمت روز ســـکه 30 میلیون تومـــان بود. همین 
باعث شـــد تا خیلـــی از قهرمانان دلخور شـــوند. 

در یکـــی از دیدارهـــا ایـــن موضـــوع را به شـــهید 
رئیســـی اطـــلاع دادم و بلافاصله دســـتور دادند 
که اصلاح شود. مشـــخص بود که در جریان این 
موضوع نبودنـــد، چرا که این مســـأله در کارگروه 
وزارت ورزش تصویب شـــده بود. نگران معیشت 
قهرمانان بـــوده و معتقد بودند ورزشـــکار ما تنها 
بایـــد به فکـــر افتخارآفرینـــی در میادیـــن جهانی 
باشـــد. در جریـــان تقدیـــر از قهرمانـــان، آقـــای 
هاشـــمی کنار مـــا بودند. بعـــد از اینکـــه موضوع 
را به اطـــلاع رئیس جمهـــور رســـاندم، بلافاصله 
دســـتور دادنـــد کـــه خیلـــی زود ایـــن مســـأله در 
آیین نامـــه اصلاح شـــود که خـــدا را شـــکر انجام 
شـــد. بعد از اصلاح آیین نامه نیـــز همه دیدند که 
دیگر قهرمانان به ایـــن موضوع اعتراض نکردند.

  یکی از ویژگی های شهید رئیسی پیگیری 
مسائل تا حصول نتیجه بود؛ در این باره نکته ای 

بود که در ذهن شما باقی مانده باشد؟
شـــاخصه مهم شـــهید رئیســـی پیگیـــری کارهای 
دولت بـــود، چـــه در حـــوزه ورزش و چـــه در کل 
کارهـــای اجرایـــی کشـــور. در ماجـــرای پـــاداش 
قهرمانـــان اگـــر پیگیری و اصرار شـــهید رئیســـی 
نبود، شـــاید بـــه نتیجـــه نمی رســـید. در کارهای 
کشـــور هـــم همینطور بـــود. مثـــلاً پیگیـــری رفع 
مشـــکلات مناطـــق محروم سراســـر کشـــور؛ این 
اصـــلاً شـــوخی نیســـت کـــه در این مـــدت زمان 
انـــدک، ایشـــان بـــه یـــک اســـتان چند بار ســـفر 
می کردنـــد تـــا مشـــکلات آن اســـتان و منطقـــه 

مرتفع شـــود.
هـــدف آیت الله رئیســـی خدمـــت به مـــردم بود. 
حـــالا اینکـــه جـــور دیگـــری در مـــوردش حـــرف 
می زدند، اصـــلاً اهمیتی ندارد. روزی در حاشـــیه 
ملاقـــات با ایشـــان به حمـــلات افـــراد در فضای 
مجازی به خودم اشـــاره کردم و گفتـــم، نه وزیرم 
و نه مســـئولیت اجرایی دارم اما دائماً بی رحمانه 
نقـــد می شـــوم. جوابی که بـــه من دادنـــد، واقعاً 
مهم بود و نشـــان مـــی داد که خودشـــان هم این 

موضوع را ســـرلوحه کارشـــان قـــرار داده اند.
 چه جوابی دادند؟

گفتنـــد، معلوم می شـــود کـــه خـــوب و تأثیر گذار 
کار می کنید؛ خود ایشـــان هـــم همینطور بودند. 
توصیـــه می کردند نبایـــد از این حرف ها خســـته 
شـــد و خـــود آیت الله رئیســـی هـــم بی توجـــه به 
حرف هایـــی کـــه ناجوانمردانه درباره ایشـــان زده 
می شـــد، محکـــم بـــه کارشـــان ادامـــه می دادند. 
خـــوب و تأثیر گـــذار کار کـــرده بودند کـــه دائم به 
او حملـــه می کردنـــد امـــا مهم نیســـت؛ ایشـــان 
مـــزد کارشـــان را گرفتنـــد. به نظرم تمام کســـانی 
کـــه داخل بالگـــرد بودند، انتخاب شـــده بودند. 

بـــرای خدا کار کردند و خدا هم انتخابشـــان کرد.
 آخرین باری که شهید رئیسی را دیدید، کی بود؟

تجلیـــل از قهرمانان کـــه فکر کنـــم 10 روز قبل از 
شهادت ایشـــان بود.

 خاطره ای از این دیدار ندارید؟
همیشـــه مـــن را رفیـــق قدیمـــی صـــدا می کردند. 
این بار هـــم وقتی صـــدا کردند و رفتم روی ســـن، 
بـــا همان لحـــن و همان برخورد خوب همیشـــگی 
بـــا من برخورد کردنـــد. این برخورد خـــوب بود که 
باعث می شـــد من هم بـــه خودم اجـــازه بدهم در 
حضورشـــان حرفـــی بزنم. آقـــای هاشـــمی بودند، 
تشـــکر کردم از انتخاب کیومرث هاشـــمی و گفتم 
واقعاً خـــوب کار می کننـــد و تصمیـــم خوبی بود. 
بعد از مراسم هم نیم ســـاعتی ایشان را در خلوت 

دیدم و در مورد مســـائل مختلـــف ورزش صحبت 
کردیـــم. دغدغـــه داشـــتند کـــه وضعیـــت ورزش 
چطور اســـت و چه اتفاقی رخ می دهد. گزارشی از 
وضعیت تیم هـــا دادم که مورد توجـــه قرار گرفت.

 درخواستی نداشتید که مورد توجه قرار بگیرد؟
چـــرا یک بـــار در دیـــداری کـــه با ایشـــان داشـــتم 
ادبیـــات  و  دربـــاره پیشکســـوتان ورزش، هنـــر 
پیشـــنهادی مطـــرح کـــردم. گفتم کـــه قهرمانان 
و هنرمنـــدان تاپ و شـــاخصی داریم کـــه الان در 
زندگی خود گرفتاری هایی دارند که شـــاید وزارت 
مربوطه به خاطر شـــلوغی کار، فرصت رســـیدگی 
به ایـــن موارد را نداشـــته باشـــد. پیشـــنهاد دادم 
کمیته ای زیر نظر ریاســـت جمهوری تشکیل شود 
که بـــه امور این عزیزان رســـیدگی شـــود. ببینید، 
آدمی کـــه دغدغه مـــردم را داشـــته باشـــد، اصلاً 
تأمل نمی کنـــد؛ بلافاصله گفتنـــد پیگیری کنید.

  این پیشنهاد به نتیجه رسید؟
تـــا حرفم تمام شـــد، گفتند که طـــرح را بنویس، 
بیاور و شـــروع کـــن. گفتم آقا من درگیر کشـــتی 
هســـتم و وقت نـــدارم. گفتنـــد که حتمـــاً انجام 
شـــود و کارهـــای مقدماتـــی تشـــکیل کمیته هم 
شروع شده بود که متأســـفانه این اتفاقات پیش 
آمـــد. ببینید، اینکه یک شـــخصی دغدغه مردم و 
دغدغه قهرمانان ورزش و بزرگان را داشته باشد، 
بلافاصلـــه پیگیـــر می شـــود و اصـــلاً بـــدون هیچ 
حـــرف و حدیثـــی می گویـــد باید بـــه ایـــن موارد 
رســـیدگی شـــود. حتی توصیـــه کردند که کســـی 
از قلـــم نیفتد، این یعنـــی صرفاً بـــه فکر خدمت 
به مـــردم بودنـــد. می گفتند وظیفه ما رســـیدگی 
بـــه این امور اســـت؛ حتـــی قهرمانانی کـــه قبل از 
انقلاب بـــرای ایـــران افتخارآفرینـــی کردند چون 

پرچم کشـــور را بـــالا بردند.
 شهید رئیسی توجه ویژه ای به پیشکسوتان 

داشتند.

از  بـــه اعتقـــاد مـــن یکـــی  آیـــت الله رئیســـی 
رئیس جمهورهـــای باهـــوش کشـــورمان بود، 
نگاهشـــان بـــه پیشکســـوتان ورزش و هنر این 
بود کـــه اینهـــا عصـــاره ورزش و هنر هســـتند. 
اینکـــه بخواهیـــم بدانیـــم در ورزش و هنر چه 
اتفاقاتـــی رخ داده، نیـــاز بـــه مطالعـــات زیادی 
اســـت اما اگـــر 10 دقیقه بـــا این پیشکســـوتان 
صحبت کنیـــم، می توانیم به انـــدازه چند دهه 

بیفتیم. جلـــو 
 در دوره های قبل رؤسای جمهور نگاه این شکلی 

نداشتند؟
نه، نـــگاه ایشـــان واقعـــاً متفـــاوت بـــود. البته با 
مـــن رفاقتـــی قدیمی داشـــتند و طبیعـــی بود که 
خـــاص برخـــورد می کردند امـــا من دیـــده بودم 

رئیس فدراسیون کشتی در گفت و گو با »ایران« تأکید کرد

اهمیت فوق العاده معیشت و زندگی قهرمانان در دولت مردمی

آیت الله آیت الله 
رئیسی به رئیسی به 

اعتقاد من اعتقاد من 
 یکی از رئیس  یکی از رئیس 

جمهورهای جمهورهای 
باهوش باهوش 

 کشورمان کشورمان
 بود،  بود، 

نگاهشان به نگاهشان به 
پیشکسوتان پیشکسوتان 
ورزش و هنر ورزش و هنر 

این بود که این بود که 
اینها عصاره اینها عصاره 

ورزش و هنر ورزش و هنر 
هستندهستند

کار بزرگی که کار بزرگی که 
در دوره شهید در دوره شهید 

رئیسی و با رئیسی و با 
دستور مهم دستور مهم 

ایشان انجام ایشان انجام 
شد، تخصیص شد، تخصیص 

اعتباری اعتباری 
مناسب برای مناسب برای 
وزارت ورزش وزارت ورزش 

بود که برای بود که برای 
معیشت و رفاه معیشت و رفاه 

ورزشکاران ورزشکاران 
بایستی هزینه بایستی هزینه 

شودشود

گفت و گوی اختصاصی

محسن وظیفه
خبر نگار

اینکـــه شـــخصیت حقوقـــی داشـــتند، رفیـــق ما 
هـــم بودند امـــا علاوه بـــر ایـــن عزیـــز، دو رفیق 
دیگر داشـــتم که یکجـــا این عزیزان را از دســـت 
دادم. هم امیرعبداللهیان و هم شـــهید موسوی 
خیلی انســـان های فوق العاده محترم و محبوبی 

بودند. شهید امیرعبداللهیان در دوره ای که وارد 
فدراســـیون شـــدم خیلی به من کمـــک کرد. هر 
جـــا بود و ما گیـــر می کردیم جواب مـــا را می داد. 
هر جـــا پیغام مـــی دادم بلافاصله ایشـــان جواب 

می داد. 
  چند بار هم سر ویزا گیر کرده بودید که کار به 

وزارت امور خارجه کشید.
90 درصـــد کارهای مـــا بـــا وزارت امورخارجه بود. 
حتی یکبار هم نشـــد کار کشـــتی در دوره ایشان 
روی زمیـــن بمانـــد. شـــخصاً پیگیـــری می کـــرد. 
یکبار برای اســـپانیا گیر کردیم کار تـــا لحظه آخر 

انجام نشـــد.
 مسابقات امیدهای جهان بود.

و  رســـید  آخـــر  لحظـــه  بـــه  کار  دقیقـــاً  بلـــه. 
اســـپانیا بـــه مـــا ویزا نـــداد، شـــخص خود 

امیرعبداللهیـــان به ســـفیر زنگ زد 
تـــا بـــرای مـــا ویـــزا صـــادر کنند. 

در نهایـــت هم ویزای شـــینگن 
ندادند اما ویزای ملی اســـپانیا 
برای ما صادر شـــد. این کارها 
را نمی توانـــم فرامـــوش کنم. 
در ایـــن 4،3 ســـالی کـــه در 
فدراســـیون بودم و ایشـــان 
امـــور  در  مســـئولیت  هـــم 
خارجه داشتند، 4،3 کتاب 
ایشـــان  دربـــاره  می توانـــم 

. یسم بنو
یعنی تمام مباحث درباره 

ورزش بود؟
نـــه ارتبـــاط مـــا فراتـــر از ایـــن 

حرف هـــا بـــود. دربـــاره مســـائل 
حـــرف  هـــم  بـــا  سیاســـت  مختلـــف 

می زدیـــم. ســـر ماجـــرای ارتبـــاط بـــا 
عربســـتان با هـــم حـــرف می زدیم و 
هر اتفاقـــی که در عرصه سیاســـت 
رســـی  بر هـــم  بـــا  د  ا مـــی د خ  ر
می کردیـــم. ارتباط مـــا رفاقتی بود، 
هر وقـــت کاری باید انجام می شـــد 
و خـــودش نبود بلافاصله یک نفر را 
مأمور می کرد که پیگیر کار کشـــتی 
باشـــد. در ایـــن ســـال ها بســـیاری 
از ســـفرای کشـــورهای خارجـــی بـــا 
فدراســـیون کشـــتی ارتباط گرفتند 
و از فدراســـیون دیدار کردند و همه 
اینها بـــه خاطر تلاش وزیـــر محترم 

امـــور خارجـــه بود.
 با سید مهدی موسوی از کجا 

آشنا شدید؟
 ســـید مهـــدی بچه محل مـــا بود. 

چنـــد بـــاری هـــم در فدراســـیون حضور داشـــته 
اســـت. اصلاً قـــرار بود که شـــهید رئیســـی برای 
افتتـــاح مجموعه فدراســـیون کشـــتی بیایند که 
بنا به دلایلـــی انجام نشـــد. ولی ارتبـــاط نزدیکی 

با هم داشـــتیم.
 آخرین  بار کی با هم بودید؟

مراســـم تقدیر از قهرمانان بود که بعد از مراســـم 
با ســـید مهدی موســـوی صحبت کردم و بعد هم 
به طور خصوصی با شـــهید رئیسی دیدار کردیم. 
از ســـال های قبل با هـــم بودیم؛ مثـــل یک برادر 
بـــرای من بـــود و وقتی به شـــهادت رســـید واقعاً 
فکـــر می کردم کـــه بـــرادرم را از دســـت دادم. در 

مراســـم هم از اول تـــا انتها بودم.
 علاقه مند به کشتی بود.

خیلی کشـــتی را دوست داشـــت و ریز اتفاقات را 
دنبال می کرد. شـــب قبل از ســـفر بـــه آذربایجان 
شـــرقی که ایـــن اتفـــاق رخ داد با هـــم 45 دقیقه 
تلفنی صحبت کردیـــم. موضوعات زیادی مطرح 
شد اما بیشـــتر حرفمان درباره کشتی بود. پیگیر 
وضعیت حســـن یزدانی بود و درباره اینکه کامران 

قاســـمپور چه شـــرایطی را پیدا خواهد کرد.
حرف فنی می زد؟

نه بیشتر درباره شـــخصیت این دو تا حرف می زد 
و می گفـــت ایـــن دو نفر خیلی آقا هســـتند و باید 
حفظ شـــوند. مـــدام به مـــن توصیـــه می کرد که 
حواســـم به هر دوی آنها باشـــد که آسیب نبینند 

و برای آینده کشـــتی حفظ شوند.
در این حد کشتی را می شناخت؟

بلـــه واقعاً از نزدیـــک پیگیر بود. البتـــه یک کاری 
هـــم برای من کرد کـــه واقعاً برایم ارزشـــمند بود. 
در یکـــی از دیدارهـــا کـــه داشـــتیم می خواســـت 
انگشـــتر هدیـــه بدهـــد که یـــک جعبه انگشـــتر 
آورد و گفتـــم ســـید خاصش رو به مـــن بده؛ بعد 
یک انگشـــتر درآورد کـــه برای آقای رئیســـی بود. 
انگشـــتر را بـــه دســـتم کردم کـــه گفـــت برازنده 

هســـت و یادگاری ماند.

که با هادی ســـاعی و حســـین رضازاده هم بسیار 
صمیمانه و راحت برخورد می کردند. این نشـــان 

مـــی داد که ذات این انســـان شـــریف بود.
 فکر می کنید این گونه رفتارها از کجا نشأت 

می گرفت؟
اول حرف هایم گفتم ایشـــان ویژگی های معنوی 
بســـیاری داشـــت از طرفی ایشـــان زمـــان زیادی 
بـــرای حل مشـــکلات طیف هـــای مختلف صرف 
می کرد. شـــهید رئیســـی برای همه وقت داشت؛ 
جامعـــه روحانیـــون به خاطـــر مشـــغله هایی که 
دارنـــد کلاً وقـــت کـــم دارنـــد و در برخوردهایـــی 
مثـــل دیـــدار قهرمانـــان خیلـــی فرصـــت ندارند 
که وقـــت برای گفـــت و گـــو بگذارند اما ایشـــان 
واقعـــاً در بیـــن روحانیون خـــاص بودنـــد، واقعاً 
رفتـــار آیت الله رئیســـی کم نظیر بـــود. اصلاً قابل 
قیـــاس نیســـت؛ گفتن این حرف ســـاده اســـت 
ع را در  که شـــما حســـن یزدانی و امیرحســـین زار
بیـــن قهرمانـــان ببینـــی و جداگانه با خودشـــان 

هـــم گفت و گـــو کنی.
 تصویری هم از حسن یزدانی و برخی از 
قهرمانان بود که جداگانه با آنها صحبت 

می کردند.
بـــه دفعـــات بـــا ورزشـــکاران دیـــدار می کردنـــد. 
این طـــور نبـــود که یکبـــار ببیننـــد و رهـــا کنند. 
ویژگـــی خاصـــی داشـــتند کـــه رهـــا نمی کردند. 
آدمـــی نبودند کـــه دســـتور بدهند و بعـــد بروند 
در دفترشـــان بنشـــینند؛ خودشـــان پیگیـــری 
می کردند و مدیران زیردســـتی هم می دانســـتند 
که کار انجام نشـــود گیـــر هســـتند و باید جواب 
بدهنـــد. الان شـــاید خیلی هـــا تصـــور کننـــد که 
ایشـــان آدم غیرقابـــل دسترســـی بودنـــد ولـــی 
واقعـــاً این طـــور نبـــود. شـــما وقتی مســـئولیت 
می گیری و غرق در شـــکوه مسئولیت نمی شوی 
راحـــت می توانی با مـــردم ارتباط بگیـــری و همه 
دیدند که ایشـــان چقـــدر خوب با مـــردم ارتباط 

می گرفتنـــد.
  فکر می کنید کدام ویژگی آیت الله رئیسی 

شاخص بود؟
پیگیری مهم ترین شاخصه ایشـــان بود، حالا بد 
نیســـت من اینجا گلایه کنم که بعضی از مدیران 
لایه های میانـــی کار را با تأخیر انجام می دادند اما 
وقتی بـــه خودشـــان منتقل می کردیـــم پیگیری 
فوری انجام می شـــد. شـــاید در نظـــام جمهوری 
اســـلامی دســـتور گرفتـــن خیلـــی مهم نباشـــد؛ 
مهم پیگیر بودن اســـت. قهرمان کســـی هســـت 
که بتوانـــد یک موضوعـــی را پیگیری کنـــد و این 

پیگیری ها واقعاً از ســـر اخـــلاص بود.
  و سر همین اتفاق نام شهید رئیسی ماندگار 

شد؟
بـــه خاطر اخلاص مانـــدگار شـــد. خیلی ها وقتی 
می آینـــد رئیس جمهور شـــوند، وعـــده می دهند 
امـــا وقتـــی مســـئولیت می گیرنـــد همـــه چیـــز 
فرامـــوش می شـــود. پشـــت میـــز می نشـــینند و 
از دفتر کارشـــان دســـتور می دهند کـــه فلان کار 
انجام شـــود اما شـــهید رئیســـی این طـــور نبود. 
همیـــن الان در شـــبکه های اجتماعـــی و فضـــای 
مجازی افرادی  هســـتند که مثلاً به مردم خدمت 
می کنند اما پشـــت ایـــن رفتارها اخـــلاص در کار 
نیســـت امـــا آیت الله رئیســـی بـــا اخـــلاص همه  
وعده هایی را که داده بودند، پیگیری می کردند. 
اینکه شـــما هفـــت بار به یک اســـتان ســـفر کنی 
چه دلیلـــی دارد؟ جز اینکه می خواهـــی کارهایی 
که گفته شـــد، انجـــام شـــود. آقای رئیســـی وارد 
تاریخ شـــد و دیگر کســـی نمی تواند دست به این 
جایـــگاه بزند. مـــردم ایران  با معرفت هســـتند و 
می داننـــد که چه کســـی راســـت می گویـــد و چه 
کســـی دروغ می گویـــد. وقتی نفـــر اول هفت بار 
به یک اســـتان ســـفر می کند، معاون و اســـتاندار 

باید 14 بـــار بروند.
 شما در فدراسیون کشتی ارتباط نزدیکی با 

شهید حسین امیرعبداللهیان داشتید.
روزی کـــه بالگرد دچار ســـانحه شـــد واقعـــاً برای 
مـــن روز عجیبی بـــود. رئیس جمهور عـــلاوه بر 


